
 

 

RALLIJA KOMISIJAS PADOMES 

SĒDES PROTOKOLS 

2023. gada 07. marts Nr. 02/2023 
 

Sēdi vada padomes priekšsēdētājs: R. Strokšs 
 

Sēdē piedalās padomes locekļi: R.Elbakjans, A.Pīlēns, , E. Zelderis, A. Šimkuss 

 J.Krastiņš, A.Zvingevics, N. Vuguls, 
 

 Zoom platformā:      J. Sniedzāns, U.Hmieļevskis, M. Neikšāns 

      

 Sēdē piedalās:      J. Unbedahts, L. Medne, G. Cimdiņš 

Sēde notiek: Rīgā, G. Zemgala gatve 71 

Plkst. 18:00 – 21:00 

Darba kārtība: 

1. Emīla Blūma un Ralfa Lipstoka iesniegums 

2. Rallijs "Sarma" norise - novērotāja ziņojums 

3. Rallija "Alūksne" norise - novērotāja ziņojums 

4. Rallija "Alūksne" apbalvošana 

5. V box ietekme uz GPS 

6. TK tehniskais nodrošinājums 

7. Dažādi 

 

1.  Tiek izskatīts Emīla Blūma un Ralfa Lipstoka iesniegums. R. Lipstoks – Vai 

diskvalifikācija ir adekvāts soda mērs par sekojošu pārkāpumu? Vai otrai ekipāžai tika 

pārbaudīts restruktors? L. Medne – TK iesniedza Komisāriem 2 protokolus par fināla 

tehniko pārbaudi. Lēmums tiek pieņemts, ja visi 3 Komisāri to vienbalsīgi apstiprina. J. 

Krastiņš – ekipāža sacensību laikā uzrakstīja atteikumu no apelācijas iesniegšanas. TK 

konstatēja vairākas neatbilstības TK noteikumiem. Tehniskais komisārs atbild par TK 

veikšanu. R. Lipstoks – pēc sniegtajiem izskaidrojumiem apstiprina, ka lietas būtība ir 

skaidra un ka uzzinājis lietas, ko nebija zinājis līdz šajai sēdei. Nolēma: kopā ar R. 

Lipstoku, izbeigt diskusiju un nesniegt rakstisku atbildi uz ekipāžas iesniegumu.  
 

2. A. Zvingevics ziņo par rallijā „Sarma” novēroto: Rallija centrs ierīkots labi. Servisa zona 

– laba, TK – telpā silts, darbu sāk laicīgi. Fakta tiesneši svilpa. Iepazīšanās ar trasi labi 

noorganizēta. Pirelli labi strādāja. Evakuācijas ceļi brīvi, NMP ar topošo ārstu, griezēji un 

RS viss kārtībā. Atklāšana pilsētas centrā. Ieteikums: jautājumu, kā rīkoties, ja sacensību 

laikā jāmaina starta vieta, atrisināt pirms sacensībām. Nolēma: pieņemt zināšanai. 

J.Krastiņš ziņo par rallijā „Sarma” novēroto: servisa parks – labs. Komandai draudzīgs 

rallijs – kompakts. Leģenda – viens no komandas izmantoja drukātu, otrs elektronisko 

versiju. Maziem rallijiem ļoti labi, tikai vēlams leģendu laicīgi publicēt. Ieteikums: 2024. 

gadam plānot 2 datumus. 
 

3. A. Zvingevics ziņo par rallijā „Alūksne” novēroto: Rallija centrs ierīkots labi. TK – 

auksts, 8:00 nebija zonu apzīmējumi un personāls. Iepazišānās ar trasi – labi noorganizēta. 

NMP – 2 ārstu palīgi. Starta vietas jāierīko platākas. 15 min. ekipāža nevarēja nostartēt. 

Zaļā gaisma pati pieņēma lēmumu, kad braukt pa trasi. Servisa zona un degvielas zona – 

labi. PS3 nebija internets. Gumijas arka, kas bija atzīmēta kā drošības plānā, tā leģendā 



 

nokrita Igauņu ekipāžas priekšā. 2 evakuācijas ceļus regulēja policija, pārējos evakuācijas 

ceļos mašīnas sastājušās tā ka ātrā palīdzība nevarētu pabraukt garām. Nolēma: pieņemt 

zināšanai. Nosūtīt biedrībai “Sports Racing Technologies” brīdinājuma vēstuli par juniora 

Karl Peder Nordstrand sniegumu rallijā Alūksne. 
J. Krastiņš ziņo par rallijā „Alūksne” novēroto: ļoti labs servisa parks. Servisa parkā 

nevajadzīgs konflikts par komandu zonējumu. Garš rallijs. PS apsardze tā vietā, lai 

apturētu sacensību automašīnas, palīdzēja izstumt citas mašīnas no kupenām. Skatītājiem 

grūti – vaļņi. PS interesanti. Ieteikums: 2024. gadam plānot 2 datumus. 

4. Rallijam „Alūksne” Igauņu ekipāža Nr. 36 un 37 pieteicās EMV8 klasē, pēc TK tika 

pārliktas uz EMV7 klasi. Komisāri ir apstiprinājuši rezultātus. Apbalvošana notiek pēc 

Komisāru apstiprinātiem rezultātiem. 

5. Tiek izskatīts jautājums par V box ietekmi uz GPS. V box rada fonējumu, kas traucē 

GPS datu uztveršanai, kā rezultātā sekojošās ekipāžas nav redzamas  sacensību laikā. Ja 

kādai no šādām ekipāžām nepieciešama palīdzība, atbildīgām personām par to nav 

informācijas. Nolēma: jautājuma risināšanā piesaistīt RTU. Atbildīgā persona J. 

Krastiņš. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

6. Tehniskā komisija iepazīstina ar nepieciešamo ekipējumu – 3 planšetes un datorpeles. 

Nolēma: Atļaut iegādāties nepieciešamo inventāru. Atbildīgā persona A. Šimkuss. 

Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

7. Tiek izvērtēti raidījuma “Zebra” un “Ātruma cilts” sagatavotie materiāli par ralliju 

„Sarma” un ralliju „Alūksne”. Nolēma: tikties ar raidījuma “Ātruma cilts” veidotājiem, 

lai atrunātu konkrētu punktu izpildi. 
  

Sēde tiek slēgta. 

Padomes priekšsēdētājs 
R. Strokšs 

 
Protokolēja 

E. Zvagule 


